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63ste NTG-bijeenkomst 7 juni 2024
Pensioenfonds Rail & OV, Utrecht

Notulist: Taco Hoekwater, secretaris ntg
Versie: voorlopig, besloten
Aanwezig: Willi Egger, Erik Frambach, Frans Goddijn,

Hans Hagen, Taco Hoekwater, Siep Kroonenberg,
Floris van Manen, Pieter van Oostrum, Ton Otten,
Robbert Schwippert, Jules van Weerden, Rudi Zielman

Afgemeld: Frans Absil, Johannes Braams, Dennis van Dok,
Wybo Dekker, Kai Eigner, Ivo Geradts, Ferdy Hanssen,
Ad van der Kam, Andrea de Leeuw van Weenen,
Hans van der Meer, Yuri Robbers

1 Opening van de vergadering

Voorzitter Pieter van Oostrum heet iedereen welkom en opent de ver
gadering om 11:05.

2 Agenda

Onder het kopje Maps wordt een extra puntje toegevoegd over de sta
tus van de TEX Collection dvd.

3 Notulen vorige vergadering

Het verslag van de vorige vergadering wordt gepresenteerd. Er is een
kleine correctie: de goedgekeurde begroting moest die van 2023 zijn,
niet 2022. Het verslag wordt goedgekeurd met die correctie.
Jules van Weerden vraagt zich af hoe het kan dat het ledenaantal niet
overeenkomt met het aantal geabonneerden van de ntg-leden mailing
lijst. Taco Hoekwater geeft antwoord: het is niet zo dat we van elk lid
ook een email adres hebben, en daarnaast is het leden vrij om zich af
te melden van de ntg-leden lijst. Zodoende heeft de ntg-leden lijst
gewoonlijk iets minder abonnees dan het feitelijke aantal leden van
de vereniging. Nieuwe leden worden wel automatisch aangemeld op
ntg-leden.
Verder brengt Jules de promotie-materialen ter sprake die werden ver
meld in de vorige vergadering, met name de flyer. Siep Kroonenberg
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heeft hier inderdaad de bronbestanden nog van kunnen vinden, maar
nu is het zaak om te zien in hoeverre de flyer nog van toepassing is in
de huidige tijd en of de voorbeelden daarin ook aansluiten bij wat we
verwachten dat de doelgroep zal aanspreken. Siep en het bestuur zul
len zich hier in de loop van het komende jaar over buigen.

4 Ingekomen stukken

Er zijn geen binnengekomen stukken behalve de gebruikelijke tijd
schriften van de zuster organisaties in Duitsland en Tsjechië.

5 Mededelingen

Er zijn geen mededelingen vanuit het bestuur.

6 Jaarverslag van de secretaris

Het jaarverslag van de secretaris wordt gepresenteerd. Het jaarver
slag vermeldde ten onrechte dat de Mapsen zijn verzonden in juni, dat
moest augustus zijn. Het verslag wordt goedgekeurd met die correc
tie.

7 Het financiële verenigingsjaar

7.1 Jaarverslag 2023
De geplande extra Maps uit de begroting van 2023 is wederom niet uit
gebracht, wat betekent dat het begrote verlies over 2023 van 2451 euro
beperkt is gebleven tot 653 euro. Er zijn nog een aantal achterstallige
betalingen van leden, we verwachten hier in 2024 nog aardig wat van
te incasseren, een aannemelijk bedrag van 500 euro is hiervoor reeds
ingecalculeerd in de balans.
Er zijn wederom enkele opzeggingen verwerkt in 2023, ons ledental is
dus weer iets geslonken; we hebben nu 134 leden.

7.2 Kascontrole 2023
De kascommissie bestaat voor het jaar 2023 uit Siep Kroonenberg en
Jules van Weerden.

7.3 Goedkeuring kascontrole door de vergadering
Hoewel alle stukken uiteindelijk voorhanden zijn was dat te kort dag
om een verantwoorde controle uit te voeren nog voor de ledenver
gadering. De kascommissie verwacht geen onregelmatigheden aan te
treffen, maar zal de definitieve controle uitvoeren na de vergadering.
Décharge zal daarom moeten wachten to de volgende ledenvergade
ring.
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7.4 Begroting 2024
De voorgestelde begroting voor 2024 is volgens dezelfde lijn als de af
gelopen jaren, maar zonder extra tweede Maps. We plannen nog steeds
om ons vermogen te verminderen in lijn met de verminderde ledenaan
tallen.
Tijdens de vergadering wordt opgemerkt dat de dvd verzending ver
valt (zie later) en we dat we hadden besloten om 250 euro te reserve
ren voor promotie initiatieven.
Met die aanpassingen is er een te verwachten tekort van 790 euro.
Naar aanleiding van de begroting vraagt Rudi Zielman wat ‚Gyre fonts’
zijn, en waarom we daaraan meebetalen. Gepoogd wordt om tijdens de
vergadering dit uit te leggen: dat het een korte naam is voor een collec
tie moderne fonts is die bedoeld zijn als gratis en vrij te gebruiken ver
vanging van de standaard PostScript en Computer Modern fonts, maar
dan met een uitgebreidere karakterset zodat de fonts te gebruiken zijn
voor meerdere talen en wiskundig zetwerk. En dat de font-collectie is
ontwikkeld door een groep designers uit Polen, terwijl ontwikkeling
werd en wordt betaald door de gezamenlijke nationale TEX gebruikers
groepen.
Na afloop van de vergadering heeft Frans Goddijn het voortouw geno
men om een artikel te (laten) schrijven voor de volgende Maps wat niet
alleen bovenstaande nog eens samenvat, maar ook een praktische ge
bruikershandleiding biedt voor gebruik van deze fonts binnen zowel
LATEX als ConTEXt.

7.5 Goedkeuring begroting
De vergadering gaat met algemene stemmen akkoord met de begroting
voor 2024.

8 Kiezen nieuwe kascommissie
Beide leden van de kascommissie hebben er slechts één jaar op zitten,
maar om te zorgen dat er weer continuïteit is over meerdere jaren zal
Siep Kroonenberg aftreden om plaats te maken voor een nieuw lid. Nu
de kascontrole tegenwoordig evengoed online plaats kan vinden is het
wat makkelijker om een vrijwilliger te vinden. Willi Egger biedt zich
aan en wordt verkozen. De nieuwe kascommissie voor 2024 bestaat
daarmee uit Jules van Weerden en Willi Egger.

9 Contributie bedragen
Besloten wordt de contributie-bedragen nog een jaar te laten zoals het
is. De verwachting is dat we toch al wat in zullen teren op ons ver
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mogen dankzij oplopende kosten door inflatie. We zullen volgend jaar
weer op dit punt terugkomen.

10 Bestuursverkiezingen

10.1 In- en uittredingen
Robbert Schwippert moet statutair herkozen worden als bestuurslid
met als taak penningmeester. De herverkiezing wordt unaniem goed
gekeurd.
Het bestuur draagt Yuri Robbers voor als nieuw bestuurslid, zoals al
aangekondigd tijdens de vorige ledenvergaring. Toendertijd was het te
kort dag voor een formele verkiezing. Yuri luistert al wel sindsdien mee
op de ntg bestuur email lijst. De vergadering gaat unaniem akkoord
met de verkiezing van Yuri.
Taco Hoekwater gaat er voor zorgdragen dat Yuri Robbers wordt toe
gevoegd in het verenigingsregister en het ubo register.

11 Projecten

Er zijn geen lopende projecten, alleen het onderhoud voor de TEX Gyre
fonts. Dit liep nog door tot en met 2025, maar omdat er afgelopen jaar
wederom geen gift heeft plaatsgevonden zullen we het niet uitgekeer
de bedrag van 2023 weer reserveren als bijdrage voor het jaar 2026.

12 Maps

12.1 Maps 54
Maps 54 heeft 106 bladzijden en is gedrukt in Mei 2024. Verzending
heeft plaatsgevonden net in de week voor deze ledenvergadering.
Jules van Weerden merkt op dat in de colofon nog steeds (!) wordt
verwezen naar de ftp server van de ntg (hij meldde dit vorig jaar ook
al). Deze is echter al jaren niet meer actief. De colofon moet voor de
volgende uitgave goed nagekeken worden op achterhaalde informatie.
Taco Hoekwater belooft dit te doen.

12.2 Planning
We verwachten voortaan maar één Maps per jaar uit te brengen, er is
eenvoudigweg niet genoeg materiaal om meerdere Mapsen uit te bren
gen met de dikte die we nu gewend zijn (rond honderd bladzijden). En
als we de inhoud zouden opsplitsen in meerdere uitgaven, dan stijgen
de verzendkosten de pan uit.
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Frans Goddijn meldt dat de verzending niet alleen ieder jaar duurder,
maar ook ieder jaar omslachtiger wordt. Er komen steeds meer ver
plichte registraties aan te pas (zoals douane verklaringen voor afzon
derlijke buitenlandse exemplaren). Gekeken gaat worden of de druk
ker niet ook voor de verzending kan zorgen. Ton Otten gaat dit onder
zoeken. Als dit niet kan, dan is het misschien de moeite waard om bui
tenlandse leden voortaan alleen te bedienen met een online Maps pdf.

12.3 TEX Collection DVD
Voor het eerst in jaren wordt er geen TEX Collection dvd gedrukt en
daarmee dus ook niet door de ntg verspreid naar onze leden.
Siep Kroonenberg en Hans Hagen weten hier meer van: de reden ach
ter het niet drukken is tweeledig. Ten eerste past de ‚inhoud’ van de
TEX Collection zoals die voorheen werd samengebracht niet meer op
een enkele DVD, zodat er gekozen zou moeten worden wat er af moest
vallen, en daar heeft niemand zin in. Ten tweede wordt de relevantie
van fysieke DVDs elk jaar minder: over het algemeen krijgen gebrui
kers beter internet en zijn er minder gebruikers met een dvd lezer.
Vooralsnog wordt er wel een zogenaamd iso bestand geproduceerd,
wat ons als ntg optie biedt om een fysieke drager te maken voor leden
die daar om vragen. Dat kan dan bijvoorbeeld een MicroSD zijn of een
usb stick. Onder andere op verzoek van Rudi Zielman zullen we een
artikeltje schrijven voor voorin de volgende Maps en zullen we ook
de ntg website aanpassen om de leden hierover te informeren. Hans
Hagen neemt hierin het voortouw.

13 Rondvraag

Taco Hoekwater geeft aan spoedig een proefversie van de notulen rond
te zullen sturen naar alle aanwezigen voor correcties en eventuele aan
vullingen.

14 Sluiting van de vergadering

Onze gastheer Erik Frambach wordt van harte bedankt voor het hosten
van deze jaarvergadering bij Pensioenfonds Rail & OV te Utrecht.
De vergadering wordt gesloten om 12:25.
12 juni 2024,
Taco Hoekwater (Secretaris ntg)


